



Styremøte nr. 07 / 2018

Dato: 24.09.2018 kl. 19.00

Sted: Andersenslippen

Forfall: John, Vetle og Bjørn Erik

1. Godkjenning og signering av referater	Referatet fra styremøte nr. 6 ble signert av de fremmøtte.
2. Aktiviteter høsten 2018 og hva som skjer i 2019.	<p>Høstfest den 19. oktober Det skal bli sendt ut invitasjon via epost og sms. Bendik ber Vetle om å gjøre dette.</p> <p>På festen blir det premieutdeling for Lera- og onsdagsregattaene.</p> <p>Skal PO informere om utbyggingsplanene i Hankøsundet?</p> <p>Det ble stilt spørsmål til hvorvidt Stian Tønnesen kan komme og holde foredrag, og om dette kan skje på høstfesten eller om det er bedre med en egen foredragskveld.</p> <p>Are sender en forespørsel til Stian om han har mulighet. Tønnesen samler inn midler til et veldedig formål. Eventuelt kan vi ha en utlodning til inntekt for dette formålet.</p> <p>27. april – Vårfest</p> <p>Planlagte kappseilingsaktiviteter 11./12. mai - Vikane Cup (Drake-klubben melder at dette er for tidlig. Dette blir drøftet nærmere)</p> <p>25. mai – Bedriftsseilasen</p> <p>13./15. juni – TwoStar</p> <p>27./30. juni – Hankø Race Week</p> <p>9./11. august – NM Optimist</p> <p>? Homlungenseilasen</p> <p>7./8. september – NM Drake</p>

<p>3. Medlemsoversikt – tiltak for å sikre medlemsmassen</p>	<p>Pr. nå 237 medlemmer, av disse ca. 220 betalende. Medlemstallet gir ca. 215 000 i inntekter. Dermed har vi gått ned med ca. 20 000 kr på relativt kort tid.</p> <p>Er det noen som faller ut pga. et kanskje noe tungvint betalingssystem? Per Olav ønsker å sende ut en melding til tidligere medlemmer med en oppfordring om å melde seg inn.</p> <p>Kan flere lavterskeltilbud bedre på situasjonen med synkende medlemstall? Eventuelt flere uhøytidelige regattaer – kanskje med onsdagsseilas på en lørdag – etterfulgt av sosiale aktiviteter?</p> <p>Hankø Dykkerklubb ønsker mer samarbeid. Det er mulig at dette kan bli en en «vinn, vinn sak»? Et forslag er å invitere klubben til et styremøte. Dette slik at klubben kan redegjøre for sine tanker om et samarbeid.</p>
<p>4. Økonomi – resultat ulike arrangement i 2018</p>	<p>Kran</p> <p>Det er svært lite inntekter på kran. Det er 12 medlemmer som har løst inn årskort. Det kan synes lite i forhold til hvor mye krana tilsynelatende er i bruk.</p> <p>Vipps og inntekter</p> <p>Det er en del uklarheter. Blant annet inntekter på havneleie og sommerskolen. Inntektene ligger i hovedregnskapet, men er ikke å finne på riktig avdeling. Resultatet av dette er at styret ikke får oversikt over økonomien.</p> <p>Vi må få klarhet i hvor økonomien vår står i forhold til budsjettet. Jørgen skal kontakte regnskapsfører om dette. Per Olav planlegger også å avtale et møte med regnskapsføreren.</p> <p>Er det penger til det vi kjøper på budsjettet til de ulike avdelingene? Her bør vi få bedre oversikt.</p> <p>Den som er ansvarlig for kontoen til avdelingen må ha bedre oversikt over egen avdelingskonto.</p> <p>Utleie av båter</p> <p>Det har blitt en del utgifter i forbindelse med utleie av båter. Utstyr blir ødelagt, men det blir ikke meldt inn.</p> <p>Vi må ha en rutine på at utstyret blir sjekket etter arrangementet er avsluttet. <i>Dermed er en sak som må tas opp senere:</i> Hvordan skal ansvaret organiseres og hvem som inneha dette ansvaret?</p>
<p>5 Vinteropplag</p>	<p>Det blir ikke organisert løft med stor kran til høsten. Dermed blir det kun opplag av båter løftet med foreningens egen kran. Bendik sørger for at info om dette blir publisert på hjemmesiden.</p>
<p>6 utleie</p>	<p>Forespørsel om 24 august. Styret svaret nei til forespørselen. Dette fordi det er stor mulighet for kollisjon med foreningens egne aktiviteter.</p>
<p>7 Flugger farge</p>	<p>Gir rabatt til medlemmer og inntekter til klubben. Styret bifalt dette.</p>
<p>8 Service på motorer</p>	<p>24. oktober blir det gjennomført service på båter. Dette må forberedes. Hva gjør vi med Kællen? Den kjøres til Eivind Rubinstein for service og opplag.</p>